

## **WHO Strategic Advisory Group of Experts on immunization: request for nominations**

WHO solicits proposals for nominations for current and future vacancies on its Strategic Advisory Group of Experts (SAGE) on immunization. Nominations for a currently vacant seat for a member from the WHO African Region have to be submitted by 30 June 2006. Other nominations for members from all regions of the world are welcome without a specific deadline.

SAGE is the principal advisory group to WHO for vaccines and immunization. SAGE reports directly to the Director-General and advises WHO on overall global policies and strategies, ranging from vaccine and technology research and development, to delivery of immunization and its linkages with other health interventions. Its remit is not restricted to childhood immunization but extends to all vaccine-preventable diseases as well as all age groups.<sup>1</sup>

Members are acknowledged experts with an outstanding record of achievement in their own field and an understanding of the immunization issues covered by the committee. Appointment of members is made by the Director-General following the recommendations of an external selection panel. Consideration is given to ensuring appropriate geographical representation and gender balance.

Instructions for nominations can be consulted at the following link: [http://www.who.int/immunization/sage\\_nominations/en/index.html](http://www.who.int/immunization/sage_nominations/en/index.html) ■

---

<sup>1</sup> See <http://www.who.int/immunization/sage/en/>

## **Groupe stratégique consultatif d'experts de l'OMS sur la vaccination: appel aux nominations**

L'OMS sollicite des propositions de nominations concernant des postes à pourvoir pour son Groupe stratégique consultatif d'experts (SAGE) sur la vaccination. Le poste d'un membre de la Région Africaine de l'OMS est actuellement vacant et les nominations doivent être soumises pour le 30 juin 2006 au plus tard. Toutes les autres nominations restent les bienvenues sans délai particulier.

SAGE est le principal groupe consultatif de l'OMS pour les vaccins et la vaccination. SAGE rend directement compte au Directeur-Général et conseille l'OMS sur les stratégies et politiques mondiales de vaccination, allant de la recherche et du développement à l'administration des vaccins, y compris les liens avec d'autres interventions en matière de santé. Le mandat du groupe n'est pas limité à la vaccination des enfants. Il s'étend à toutes les maladies évitables par la vaccination et à toutes les tranches d'âge.<sup>1</sup>

Les membres du groupe sont des experts reconnus pour leurs accomplissements exceptionnels dans leurs domaines respectifs et possédant une bonne compréhension de l'ensemble des sujets couverts par le groupe. Les membres sont désignés par le Directeur-Général, suite aux recommandations d'un comité externe de sélection. La représentation géographique et la parité hommes-femmes sont traitées de manière équitable.

Les instructions concernant les nominations peuvent être consultées à l'adresse suivante: [http://www.who.int/immunization/sage\\_nominations/en/index.html](http://www.who.int/immunization/sage_nominations/en/index.html). ■

---

<sup>1</sup> Voir <http://www.who.int/immunization/sage/en/>